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Broj:   02-04-812/23   
Datum,  06.06.2023. godine  

 
 ZAPISNIK   

sa  27. redovne sjednice 7. saziva  Općinskog vijeća Doboj Istok 
  
 Dvadesetsedma redovna sjednica 7. saziva Općinskog vijeća održana je dana 25.05.2023. godine u 
zgradi općine Doboj Istok u Klokotnici sa početkom u 10,00 sati.  
 

PRISUTNI: 16 vijećnika, Kemal Bratić, općinski načelnik, Omer Hadžić, savjetnik općinskog načelnika, 
Arnela Aljić, ovlašteni državni službenik da obavlja poslove sekretara općine, Abdulah Hrnjičić, ovlašteno lice 
da zamjenjuje pomoćnika općinskog načelnika za prostorno uređenje, Samir Mujkić, ovlašteno lice da 
zamjenjuje pomoćnika općinskog načelnika za poduzetništvo i financije, Sulejman Delić, pomoćnik općinskog 
načelnika za civilnu zaštitu, Admir Šišić, pomoćnik općinskog načelnika za društvene djelatnosti branilačko – 
invalidsku zaštitu i opću upravu, Edvin Zahirović,  direktor JP Veterinarska stanica d.o.o. Doboj Istok, Rasim 
Sofić, tehnički direktor JKP „Čisto“ d.o.o. Doboj Istok, Adem Muratović, predstavnik Općinskog suda u Gračanici 
i Jasmina Škrebo, direktorica JU za predškolski odgoj i obrazovanje „Dječija radost“ Doboj Istok.  

 
ODSUTNI: Senada Džanić, vijećnica SBB. 

  
             Sjednicu je otvorio i vodio predsjedavajući Općinskog vijeća, Nusret Dautović.  
  
 Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Poštovani vijećnici, uvaženi načelniče, pomoćnici 
načelnika,  predstavnici javnih ustanova i preduzeća sve vas srdačno selamim i pozdravljam. Prije nego što 
počnemo sa sjednicom zamolio bih sve prisutne da učenjem fatihe odamo počast svim poginulim na Kapiji i 
ostalim borcima Armije BiH. Prije nego što pređemo na dnevni red zamolio bih tehničku službu da utvrdi 
koliko je prisutno vijećnika. Znači prisutno je 16 vijećnika, a odsutna je Senada Džanić.“ 
 

USVAJANJE ZAPISNIKA SA PRETHODNE SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „Dobili ste Zapisnik sa prethodne sjednice 
Općinskog vijeća.  Javlja li se neko za riječ? Ima li neko nekih primjedbi? Ukoliko se niko ne javlja, ko je za 
ovakav zapisnik?“ 
  Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0.  
  
              VIJEĆNIČKA PITANJA   

 
 Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Ima li neko od prisutnih vijećnika potrebu da 
postavi vijećničko pitanje?“ 
 
 Emira Karić, predsjednica kluba vijećnika SDP: „ Srdačno bih pozdravila sve prisutne. Predsjedavajući, 
ovo nije vijećničko pitanje, ovo je jedan prijedlog da od iduće godine imamo delegaciju koja bi položila cvijeće 
na Kapiji. Znači, prijedlog je da se od iduće godine organizuje delegacija ispred Općinskog vijeća za polaganje 
cvijeća na Kapiji.“  
 
             Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Hvala lijepo. Mislim da je prijedlog na mjestu i po 
meni prijedlog je dobar samo što je to za godinu dana, jer nažalost nismo danas to uradili. Ima li još neko 
nešto po vijećničkim pitanjima? Nema, prelazimo na dnevni red.“ 
 

USVAJANJE DNEVNOG REDA  
 
 Nusret  Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Za današnju sjednicu je dostavljen prijedlog za 
proširenje dnevnog reda. Planirano je bilo 7 tačaka i predloženo je proširenje dnevnog reda sa tri nove tačke 
i to:  

       BOSNA I HERCEGOVINA 
  Federacija Bosne i Hercegovine 
        TUZLANSKI KANTON 
        Općina Doboj Istok 
        OPĆINSKO VIJEĆE 

                         BOSNIA AND HERZEGOVINA 
Federation of Bosnia and Herzegovina     

  TUZLA CANTON 
The  Municipality of Doboj East  

    MUNICIPAL  COUNCIL 
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1. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o utvrđivanju javnog interesa za izgradnju pristupnog puta i 
ostalih sadržaja multifunkcionalnog centra u Klokotnici, 

2. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o sufinansiranju Projekta izgradnje multifunkcionalnog 
centra i 

3. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o donaciji financijskih sredstava Javnom komunalnom 
preduzeću „ Čisto ” d.o.o. Doboj Istok.  

 

  U ovoj trećoj tački radi se o ruci koja živice krči i otprilike to je to.  Ja bih predložio da ove tri tačke 
budu prve tri tačke, a onih 7 koje su planirane da idu u nastavku. Ko je za proširenje dnevnog reda sa ove tri 
tačke?  

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0.  
 

          Dnevni red 27. redovne sjednice bi izgledao ovako:  
 

1. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o utvrđivanju javnog interesa za izgradnju pristupnog 
puta i ostalih sadržaja multifunkcionalnog centra u Klokotnici 

2. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o sufinansiranju Projekta izgradnje multifunkcionalnog 
centra 

3. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o donaciji financijskih sredstava Javnom komunalnom 
preduzeću „ Čisto ” d.o.o. Doboj Istok 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju prethodne saglasnosti za usvajanje Pravila JU 
za predškolski odgoj i obrazovanje „Dječija radost“ Doboj Istok 

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju prethodne saglasnosti za usvajanje Pravilnika 
o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta JU za predškolski odgoj i obrazovanje 
„Dječija radost“ Doboj Istok 

6. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju  JP Veterinarska stanica Doboj 
Istok za 2022. godinu sa završnim računom  

7. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju  JKP “Čisto“  Doboj Istok za 2022. 
godinu sa završnim računom  

8. Razmatranje i usvajanje Informacije  o radu Općinskog suda u Gračanici  za 2022. godinu 
9. Razmatranje i usvajanje Informacije o izvršenju budžeta općine Doboj Istok za period januar-mart  

2023. godine    
10. Razmatranje i usvajanje Programa obilježavanja 4. jula Dana 109/224 brigade.  

 

Ko je za ovakav dnevni red?“  
      Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 

 
REALIZACIJA DNEVNOG REDA 

 
1. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o utvrđivanju javnog interesa za izgradnju 

pristupnog puta i ostalih sadržaja multifunkcionalnog centra u Klokotnici 
     

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća:“ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Ukoliko se niko 
ne javlja, ko je za prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

2. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o sufinansiranju Projekta izgradnje 
multifunkcionalnog centra 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Izvolite. Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Niko 
ne javlja. Ko je za prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

3. Razmatranje i usvajanje  Prijedloga Odluke o donaciji financijskih sredstava Javnom 
komunalnom preduzeću „ Čisto ” d.o.o. Doboj Istok 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Ko je za ovakav 
prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
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4. Razmatranje i usvajanje  prijedloga Odluke o davanju prethodne saglasnosti za 

usvajanje Pravila JU za predškolski odgoj i obrazovanje „Dječija radost“ Doboj Istok 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Niko se ne  
javlja. Ko je za ovakav prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 
5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju prethodne saglasnosti za usvajanje 

Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta JU za predškolski 
odgoj i obrazovanje „Dječija radost“ Doboj Istok 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „  Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Ko je za  
ovakav prijedlog?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

6. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju  JP Veterinarska 
stanica Doboj Istok za 2022. godinu sa završnim računom  

 
   Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Ne javlja.  Ko 

je za Izvještaj JP Veterinarska stanica?“ 
Glasanje: ZA – 5, PROTIV – 11, UZDRŽANIH – 0. 
 

7. Razmatranje i usvajanje Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju  JKP “Čisto“  Doboj 
Istok za 2022. godinu sa završnim računom  
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački?  Ukoliko se 
niko ne javlja, ko je za ovakav Izvještaj?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

8. Razmatranje i usvajanje Informacije o radu  Općinskog suda u Gračanici  za 2022. godinu 
 

  Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ od vijećnika? Ko je za 
ovakvu Informaciju?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

9. Razmatranje i usvajanje Informacije o izvršenju budžeta općine Doboj Istok za period 
januar-mart  2023. godine    
 

  Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Niko se ne 
javlja. Ko je za ovakvu Informaciju?“ 

Glasanje: ZA – 15, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 1. 
 

10. Razmatranje i usvajanje Programa obilježavanja 4. jula Dana 109/224 brigade.  
 
  Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Ko je za 

ovakav Program?“ 
Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

        Zahvaljujem se vijećnicima na konstruktivnosti i radu. Hvala lijepo i vidimo se za mjesec dana.“  
 
 Sjednica je završena u 10,15 sati.  

 
 

  ZAPISNIČAR                               OVLAŠTENI DRŽAVNI SLUŽBENIK                                  PREDSJEDAVAJUĆI 
Behara Hadžić                        DA OBAVLJA POSLOVE SEKRETARA OPĆINE                    OPĆINSKOG VIJEĆA 
                                                                        Arnela Aljić                                                                Nusret Dautović 
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        Zapisnik je usvojen na 28. redovnoj sjednici Općinskog vijeća Doboj Istok održanoj dana 27.06.2023. 
godine. 
 

       U Klokotnici, dana  30.06.2023. godine 
 
 

                                                                                                             Zabilješku sačinila  
                                                                                         Arnela Aljić, ovlašteni državni službenik da  
                                                                                                 obavlja poslove sekretara općine 

 


